
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 121
van CAROLINE GENNEZ
datum: 23 november 2017

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

M-decreet  -  Aanmeldingen in het kader van het nieuwe zorgondersteuningsmodel

Op 28 september 2017 gaf de minister in de commissie Onderwijs aan dat er tegen de 
herfstvakantie een exact zicht zou zijn op het aantal aanmeldingen en hoeveel ervan 
gegrond zijn, wat de budgettaire impact ervan is en of er al dan niet voldoende budget is 
uitgetrokken.

1. Beschikt de minister over deze gegevens?

2. Hoeveel aanmeldingen kwamen er al sinds de start van het nieuwe 
zorgondersteuningmodel

3. Hoeveel bleken daarvan gegrond?

4. Wat is de budgettaire impact?

5. Voldeed het budget voor het gegrond aantal aanmeldingen?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 121 van 23 november 2017
van CAROLINE GENNEZ

Op vraag van het Vlaams Parlement (Resolutie 1231 2016-2017 Nr.1) bereid ik een rapport 
voor over de opstart van het ondersteuningsmodel. Zoals ik bij de bespreking van de 
beleidsbrief aangaf, bereid ik samen met de stuurgroep ondersteuningsmodel een rapport 
voor over de opstart.
In dit rapport zullen antwoorden op de schriftelijke vragen 120, 121, 122, 124, 125, 126, 
127 vervat zitten.
Indien bepaalde elementen van de desbetreffende schriftelijke vragen niet opgenomen zijn 
in het rapport, zal een aanvullend antwoord bezorgd worden.


